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Abstract 

 

The main research objective is to discuss the future road map and recovery for sustainable tourism 

in Bahrain after Covid-19 Pandemic (Post-Covid-19). This research study analyzes the impact of 

Covid-19 pandemic on Bahrain’s Tourism sector and focuses on the governments and international 

organizations recommended recovery initiatives, measures and actions required to restart tourism, 

the study also illustrates Bahrain’s tourism strategy and government plan, along with the 

relationship between tourism and Bahrain’s economy. The methodology used is qualitative 

approach based on interviews working in the tourism sector related public entities, then the 

findings elaborate the interview responses. In the discussion, analysis and comparison were made 

between the literature review and the interview result. Finally, the study recommendation based 

on what was analyzed from the discussion.  
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Abstrait 

 

L'objectif principal de la recherche est de discuter de la future feuille de route et de la reprise du 

tourisme durable à Bahreïn après la pandémie de Covid-19 (Post-Covid-19). Cette étude de 

recherche analyse l'impact de la pandémie de Covid-19 sur le secteur du tourisme de Bahreïn et se 

concentre sur les initiatives de relance recommandées par les gouvernements et les organisations 

internationales, les mesures et les actions nécessaires pour redémarrer le tourisme. entre le 

tourisme et l'économie de Bahreïn. La méthodologie utilisée est une approche qualitative basée sur 

des entretiens travaillant dans des entités publiques liées au secteur du tourisme, puis les résultats 

élaborent les réponses aux entretiens. Au cours de la discussion, une analyse et une comparaison 

ont été faites entre la revue de la littérature et le résultat de l'entretien. Enfin, la recommandation 

de l'étude basée sur ce qui a été analysé à partir de la discussion. 


